
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Liptovská Porúbka 

konaného dňa  19. februára 2019 

 

Prítomní:  Mgr. Jana Gazdičová, starostka 

Poslanci:  p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, 

p. Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Ospravedlnení: p. Ladislav Hutka, Ing. Martin Lenárt 

 

Ďalší prítomní:  p. Danuša Beláková – hlavná kontrolórka  

 p. Miriam Pallová – odborný referent 

 

Rokovanie otvorila Mgr. Gazdičová, starostka a privítala všetkých prítomných. 

Konštatovala, že prítomní sú 7 poslanci a OZ je uznášaniaschopné. Rokovanie je verejné. 

Pozvánka s návrhom programu bola zverejnená na úradnej tabuli a webovom sídle obce.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

Schvaľuje program  zasadnutia: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva č. 17 – 33/2019 zo dňa 

22.01.2019 

4. Správa z vykonanej kontroly  plnenia uznesení OZ v Liptovskej Porúbke za rok 

2018 

5. Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Liptovskej Porúbke 

6. Spracovanie Dodatku č. 1 ÚPN-O 

7. Schválenie spôsobu informovania občanov 

8. Zmena termínu rokovania OZ z 19.03. na 12.03.2019 

9. Návrh na zvýšenie odmeny hlavnej kontrolórky 

10. Návrh na zvýšenie platu starostky 

11. Rôzne informácie 

12. Záver 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

2. Do návrhovej komisie starostka navrhla: Ing. Katarínu Piklovú, Mgr. Annu Fáberovú, 

p. Romana Kuffu, vyhotovením zápisnice poverila p. Miriam Pallovú, za overovateľov 

zápisnice určila p. Ľuboša Čajnáka a Mgr. Michala Haricha. Predsedníčka návrhovej 

komisie prečítala návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

A) Volí návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Anna Fáberová, Ing. Katarína Piklová, p. 

Roman Kuffa 

 

B) Berie na vedomie určenie zapisovateľky p. Miriam Pallovej a overovateľov zápisnice   

Mgr. Michala Haricha a p. Ľuboša Čajnáka 



Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

3. Pri  kontrole plnenia uznesení č. 17-33/2019 zo dňa 22.01.2019 starostka prešla 

jednotlivé uznesenia a na záver konštatovala ich priebežné plnenie. Predsedníčka 

návrhovej komisie prečítala návrh uznesenia.  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Berie na vedomie kontrolu plnenia Uznesení OZ č. 17-33/2019 zo dňa 22.01.2019 a 

konštatuje ich priebežné plnenie. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

4. Správa hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly plnenia uznesení OZ v Liptovskej 

Porúbke za rok 2018 bola poslancom doručená v dostatočnom časovom predstihu. Cieľom 

kontroly bol súlad vecnej a formálnej stránky prijatých uznesení a ich plnenie. V závere 

hlavná kontrolórka odporučila uvedenie  dátumu zverejnenia a zvesenia uznesení a taktiež 

vo všetkých uzneseniach, ktorými sa schvaľuje alebo berie na vedomie zmenu rozpočtu, 

uvádzať výšku uvedenej zmeny.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Berie na vedomie Správu z vykonanej kontroly plnenia uznesení OZ v Liptovskej 

Porúbke za rok 2018 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, p. Roman Kuffa, Ing. 

Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček  

Zdržali sa:  Mgr. Michal Harich 

Proti: 0 

 

5. Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Liptovskej Porúbke. 

Materiál k tomuto bodu bol taktiež doručený poslancom v časovom predstihu. V diskusii 

sa postupne vyjadrili všetci poslanci. 

Mgr. Anna Fáberová navrhla za každú účasť poslanca na OZ odmenu 30€. Zisťovala si to 

v okolitých obciach: v Liptovskej Kokave si poslanci zvýšili poslaneckú odmenu na 30€, 

v Kráľovej Lehote na 30€, v Hybiach na 50€, Mesto Liptovský Hrádok na 60€. Príde jej 

to dosť smiešne, keďže sa každý poslanec musí pripravovať aj doma, preto navrhla túto 

sumu. Tie ostatné sumy by mohli zostať v pôvodnej výške. 

Ing. Katarína Piklová sa nad odmenami až tak nezamýšľala, pretože nešla za poslankyňu 

kvôli odmenám, ale ak sa zhodnú ostatní, aby bolo zvýšenie, prikloní sa k ich návrhu. 



p. Roman Kuffa skonštatoval, že neprišiel zarábať a uvidí ako sa bude hlasovať, podľa 

neho to môže ostať v pôvodnej výške. 

Mgr. Anna Fáberová: ,,Ja si myslím, že nikto tu neprišiel zarábať,  každý sme tu prišli 

preto, aby sme tu niečo dokázali. To nie sú také zárobky.“ 

Mgr. Michal Harich: ,,Je pravda, že 10€ nie je nič, samozrejme nikto tu neprišiel kvôli 

10€, ak sa mám priznať, ja by som sa priklonil k návrhu Mgr. Fáberovej. Bude treba 

niekde chodiť na aute, niečo vybavovať tak obec to doplatí dotyčnému poslancovi? 

Napríklad nejaké kultúrne akcie alebo záležitosti.“ 

Starostka: V prípade potreby je k dispozícii služobné auto. 

p. Ľuboš Čajnák navrhol zvýšenie na 20€ za účasť na rokovaní, 10€ za pracovné stretnutie 

a zasadnutie komisie, 15€  predsedovi komisie. 

Ing. Milan Vlček: ,,v minulosti boli poslanci OZ napádaní aké odmeny si nadelili, pričom 

to nebola pravda, preto som toho názoru, aby sa odmeny nezvyšovali.“  

Ing. Rudolf Eliáš: ,,Ja poukazujem poslanecké odmeny na účet Občianskeho  združenia 

Porúbčania. Neprišiel som zarábať. Myslím si, že nie je potrebné pripraviť sa len na 

rokovanie OZ, ale predovšetkým  aj niečo pre obec urobiť. Prikláňam sa k návrhu p. 

Čajnáka. “ 

O poslednom návrhu poslanci hlasovali. Predsedníčka návrhovej komisie prečítala návrh 

uznesenia. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Schvaľuje Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Liptovskej 

Porúbke s účinnosťou od 01.03.2019. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, p. Roman Kuffa, Ing. 

Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček  

Zdržali sa:  Mgr. Michal Harich, 

Proti: 0 

 

6. Na predchádzajúcom rokovaní bolo prijaté uznesenie č. 32/2019 z dôvodu spracovania 

žiadosti o poskytnutie dotácie na spracovanie Zmien a doplnkov č. 1 ÚPN-O Liptovská 

Porúbka.   Prílohou žiadosti musí byť aj určenie rozsahu zmien, preto je potrebné tento 

rozsah schváliť. Po krátkej diskusii predsedníčka návrhovej komisie prečítala návrh 

uznesenia.  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Určuje rozsah Zmien a doplnkov č. 1 ÚPN-O Liptovská Porúbka.  

1. Zapracovanie doteraz realizovaných zmien a to: lokalita za Váhom určená pre 

IBV(KBV), vybudovanie multifunkčného ihriska , nadstavba objektu materskej školy na 

polyfunkčný objekt, vybudovanie požiarnej zbrojnice, odkanalizovanie obce (v rámci 

ISPA), lokalita Liptovie, modernizácia železnice, doplnenie lokality ,,Zraz“ pre IBV 

2. Zapracovanie navrhovaných možností rozvoja obce a overiť súčasné a navrhované 

možnosti rozvoja obce s dotknutými obcami , právnickými osobami a celou verejnosťou 

tak, aby výsledný návrh bol v súlade s princípmi trvalo udržateľného rozvoja 



Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

O 17.27h Ing. Milan Vlček zo zdravotných dôvodov opustil rokovaciu miestnosť. 

 

7. Cenové kalkulácie na obecné občasníky boli poslancom predložené na 

predchádzajúcom rokovaní OZ. Poslanci sa v krátkej diskusii vyjadrili a dohodli na 

tlačenej forme informovania občanov.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

 

Schvaľuje spôsob informovania občanov formou tlačeného periodika najmenej  4x ročne. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  6 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová,  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

8. Ing. Eliáš  navrhol zmenu termínu rokovania OZ z 19.3. na 12.3. 2019 z dôvodu, že dňa 

18.3. nastupuje do kúpeľov. Poslanci s návrhom súhlasili. Predsedníčka návrhovej 

komisie prečítala návrh uznesenia.  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Schvaľuje  zmenu plánovaného termínu rokovania obecného zastupiteľstva  z 19.03.2019 

na 12.03.2019 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  6 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

9. Ing. Rudolf Eliáš predložil poslancom návrh na priznanie odmeny hlavnej kontrolórke. 

V dôvodovej správe konštatoval, že hlavná kontrolórka je vo funkcii druhé volebné 

obdobie  a za dobu výkonu tejto funkcie dostatočne preukázala svoje odborné znalosti, 

morálne kvality a spoľahlivosť pri plnení úloh v celom rozsahu kontrolnej činnosti obce. 

Hlavný kontrolór je predĺženou rukou obecného zastupiteľstva a garantom toho, že OZ 

bude pracovať v medziach zákonov a iných predpisov. P. Danuša Beláková má pracovný 

úväzok v našej obci 9 hodín týždenne, ktorý využíva na plnenie  povinností rozsahu 

kontrolnej činnosti a podľa schváleného plánu práce. Pretože poslanci majú záujem aj 

o prípravu iných podkladov potrebných pre rozhodovanie na rokovaniach obecného 

zastupiteľstva, a nie je možné inou zákonnou úpravou zohľadniť jej prácu nad rámec 

pracovného úväzku, navrhol priznať mesačnú odmenu hlavnej kontrolórke vo výške 30% 

z mesačného platu s účinnosťou od 01.03.2019. Poslanci jednomyseľne s jeho návrhom 

súhlasili. 



 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Schvaľuje  mesačnú odmenu hlavnej kontrolórke vo výške 30% z mesačného platu 

s účinnosťou od 01.03.2019 v zmysle §18c, ods. 5, zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z.n.p.  

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  6 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová,  

Zdržali sa: 0  

Proti: 0 

 

10. Aj v tomto prípade išlo o poslanecký návrh Ing. Rudolfa Eliáša. Poslancom predložil 

návrh na zvýšenie platu starostky. V dôvodovej správe  konštatoval, že Mgr. Jana 

Gazdičová je starostkou obce Liptovská Porúbka tretie volebné obdobie a za dobu výkonu 

funkcie starostu dostatočne preukázala svoje odborné znalosti, morálne kvality 

a spoľahlivosť pri správe obce. Je na rozhodnutí poslancov obecného zastupiteľstva, aby 

práca starostky bola ohodnotená aj prejavom vôle poslancov. Pretože neexistujú dôvody 

podľa § 4 ods. 7 zákona č. 253/1994 v z.n.p. navrhol zvýšenie platu starostky prerokovať 

na tomto zasadnutí a požiadal prítomných, aby sa vyjadrili k podanému návrhu a percentu 

zvýšenia platu starostky. Informoval prítomných, že predchádzajúce volebné obdobie 

mala starostka, rozhodnutím obecného zastupiteľstva, plat zvýšený o 45%. 

Starostka je v tomto volebnom období novozvolená, má základný plat od nového 

funkčného obdobia. 

Starostka doplnila Ing. Rudolfa Eliáša. Plat starostu sa skladá z dvoch zložiek základný 

plat nárokovateľný zo zákona plus možné zvýšenie, ktorého rozsah je od 0-60 %. 

 

Mgr. Michal Harich: 954€  x 2,2 to je základ 2099 €. K návrhu o zvýšenie platu, chcem sa 

vyjadriť na konci. 

Starostka: Minulý rok s účinnosťou od 1. decembra sa menil zákon. Do tohto dátum bol 

koeficient  1,98.  

Mgr. Michal Harich: takže nejakých 2650€ minulé obdobie 

Hlavná kontrolórka: Preveroval niekto z poslancov v okolitých obciach koľko majú plat 

starostovia? 

Mgr. Michal Harich: v Liptovskom Jáne má starosta zvýšenie o 10% čo je neporovnateľná 

dedina.  

Hlavná kontrolórka:  Tam viem prečo má starosta plat taký ako má. Pri zvyšovaní platu 

starostu v Liptovskej Kokave sa poukazovalo na to, že v Liptovskej Porúbke má starostka 

aj v novom volebnom období o 60% zvýšený plat. Kolujú aj takéto reči. Je to na zvážení 

poslancov. 

Mgr. Michal Harich:  podľa dostupnej tabuľky zverejnenej v My Liptov v roku 2016 mala 

zvýšené o 60%. 

Starostka: o zvýšení platu rozhodujú poslanci. Áno od marca 2016 som mala o 60% 

zvýšený plat,  ale  o mesiac neskôr, som poslancom navrhla zníženie platu, čo bolo 

uznesením OZ aj schválené. Rokuje sa o poslaneckom návrhu, ja som nežiadala zvýšenie 

platu.  

Hlavná kontrolórka: Ja Vám môžem povedať ako majú moje obce na Liptove. Vavrišovo 

35%, Podtureň 60%, s výnimkou obce Svätý Kríž tam je nový starosta ten je na 0. 

Mgr. Michal Harich: Situácia obcí, ktoré sme uviedli je iná ako situácia v Liptovskej 

Porúbke, to je tiež jedna z vecí. Takže ja stále čakám, ja som povedal, že sa vyjadrím na 

konci. 

p. Ľuboš Čajnák: Ja si myslím, že platy starostov ak si pamätám boli uvedené v Liptove je 

to plat keď sa schváli, môže byť zverejnený. Tvoj plat je verejne dostupný. 



Mgr. Michal Harich: a tvoje odmeny? 

Starostka: Zákon ročnú či mesačnú odmenu pre starostu nepozná. Jediná forma je 

možnosť na určité obdobie nejaké percentá pridať. Tak, ako som mala na základe 

poslaneckého návrhu zvýšený plat na  tri mesiace za riešenie mimoriadnej situácie vo 

Svidove.                                                                                                                                        

Mgr. Michal Harich: Takže tvoj terajší plat je 2100€ v hrubom mínus 20% dole. 

Ing. Rudolf Eliáš: Koľko? 38% dole sú odvody a dane, keď je vyšší plat sú vyššie odvody.  

Mgr. Michal Harich: Tento tvoj plat je plat v hrubom, či cena práce? 

Starostka: Je to hrubý plat.  

Mgr. Michal Harich: Stále tomu nechápem, tak ty máš plat výsledný nejakých 62%.  

Starostka: Po odpočítaní odvodov a dane z príjmu cca 1500 - 1600 € v čistom.  

Mgr. Harich: Toto chcem vedieť. To treba povedať aj ostatným. Oni vidia peniaze, 3000 € 

odrátajú si 20% . Ľudia to nevidia a myslia si  2,400 € v čistom.  

p. Ľuboš Čajnák  navrhol 45% 

Mgr. Anna Fáberová navrhla 30% 

p. Roman Kuffa navrhol 30% 

Ing. Katarína Piklová: Ja čo som si to tak pozerala plat sa bude valorizovať, vzhľadom 

tomu, že sa bude počítať z tej priemernej mzdy za rok 2018, by som navrhovala, keď som 

to tak hodila do mojej kalkulačky 20%, aby sme mali nejakú motiváciu, ja si myslím že 

každý z nás, nie je to nové zamestnanie, jasne že nie, to sa nedá porovnávať. Je to 

motivácia  nás všetkých. 

p. Ľuboš Čajnák: To je jej motivácia, nie naša! Kde si na to prišla? 

Ing. Katarína Piklová: Lebo mi  zadávame úlohy starostke. My navrhujeme veci? 

Ing. Rudolf Eliáš: To v žiadnom prípade. Zákon o obecnom zriadení pozná dva orgány 

obce. Jeden je obecné zastupiteľstvo, kolektívny orgán a druhý je starosta, monokratický 

orgán. Sú na jednu úroveň postavené, každý má svoje práva a povinnosti. My nemáme 

právo rozkazovať starostke. Starostka nemá právo rozkazovať nám. 

Ing. Katarína Piklová: Posúvame jej nejaké naše návrhy, ktoré ona plní, podľa mňa. 

Starostka vysvetlila, že poslanci keď o niečom rozhodnú, starostka je výkonný orgán 

obce. 

Mgr. Michal Harich navrhol 10% 

Ing. Rudolf Eliáš zopakoval najvyšší návrh t.j. 45%. 

O poslednom návrhu by sa malo hlasovať, starostka však konštatovala, že zvýšenie o 45% 

by bolo vysoké. Začalo sa nové volebné obdobie a ak môže vyjadriť svoj názor navrhla 

zvýšenie max. 20 - 25 %. 

Vzhľadom na uvedené p. Roman Kuffa navrhol zvýšiť plat starostky o 20%, o tomto 

návrhu poslanci hlasovali. 

Predsedníčka návrhovej komisie prečítala návrh uznesenia. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Schvaľuje  v súlade s §4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v z.n.p. zvýšenie platu starostke o 20% 

s účinnosťou od 01. 03. 2019. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:6   

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, p. Roman Kuffa, Ing. 

Katarína Piklová,  

Zdržali sa: Mgr. Michal Harich 

Proti: 0 

 
Starostka poďakovala poslancom za prejavenú dôveru. 

         

11. V bode rôzne informácie, najskôr informovala prítomných starostka, potom bol 

priestor pre interpelácie poslancov a priestor pre vyjadrenie sa verejnosti  v zmysle 



rokovacieho poriadku OZ v rozsahu 90 sekúnd.                                                                                                                         

Starostka informovala:  

- dňa 2.2.2019 (sobota) v spolupráci s Ing. Eliášom a p. Čajnákom riešili nepriaznivú 

situáciu na miestnom potoku, ktorý zamrzol a na viacerých miestach hrozilo jeho 

vybreženie v dôsledku toho, že občania sneh zo svojich dvorov vyvážali do potoka. 

Vyvozený sneh zabraňoval prietoku veľkého množstva prívalovej vody. Po zmapovaní a 

vyhodnotení situácie sa prítomní dohodli na nasledovnom:  Zásahová jednotka DHZO 

Liptovská Porúbka vykonala výjazd a členovia ručne rozbili ľad a odhádzali sneh z koryta 

potoka. V časti obce Horepotoky bola hrubá vrstva ľadu narušená mechanizmami a to 

strojom spol. JAPETEK s.r.o., Liptovská Porúbka.                                                                                                                                                                                  

– Už tretí týždeň je p. ekonómka Benková práceneschopná, zastupuje ju starostka spolu 

s p. Pallovou. Dorábali a nahrávali sa koncoročné uzávierky, bol výplatný termín, 

pripravujeme žiadosti o platbu na ÚPSVR Liptovský Mikuláš, spracovávame žiadosti 

o dotácie, preto starostka  požiadala poslancov o zhovievavosť.  Správa o hospodárení za 

rok 2018 spolu s rozpočtovými opatreniami, ktoré mali byť poslancom doručené 

v mesiaci marec im budú doručené ihneď po spracovaní.                                                                                                                                              

– dňa 19.2. sa konal reprezentačný ples, ktorý organizovala obec v spolupráci s OZ 

Porúbčania, ohlasy na toto podujatie boli veľmi priaznivé, starostka poďakovala všetkým 

členom prípravného výboru za aktívnu pomoc a spoluprácu pri organizovaní tohto 

podujatia, taktiež sponzorom a zamestnancom.                                                                                                                                                    

- Posledný fašiang sa uskutoční v sobotu  2.3. 2019 so začiatkom o 10.30h v areáli MŠ. 

V piatok 1.3. v popoludňajších hodinách sa budú pripravovať zabíjačkové špeciality, 

preto starostka požiadala  poslancov o potvrdenie účasti na tejto akcii ako aj na jej 

prípravách.  

 

 

Interpelácie poslancov: 

 

Mgr. Michal Harich: mám informácie, že dom p. Capkovej kupujú neprispôsobiví občania 

z Liptovského Petra.  

  

Starostka: Obec nemá zákonné možnosti ako predaj súkromného majetku obmedzovať.  

Spojili sme sa  s vlastníkom vedľajšej nehnuteľnosti, ktorý prisľúbil, že bude 

kontaktovať p. Capkovú a rokovať s ňou o možnosti kúpy nehnuteľností.  Obec nemôže 

zasahovať do vlastníckych práv občanov. 

 

Mgr. Michal Harich vzniesol dotaz na budovu ECAV? 

 

Starostka: Podľa informácií od p. farára ECAV zvažuje možnosť zriadenia domova 

sociálnych služieb, alebo obdobného zariadenia.  Keďže aj cirkev má možnosť žiadať o 

dotáciu. 

  

Mgr. Anna Fáberová navrhla požiadať spoločnosť Rettenmeier Tatra Timber, s. r. o., 

nakoľko vyvážajú blato z podniku, aby si pozametali cesty. 

 

Mgr. Michal Harich upozornil, že popri p. Sklenárovi býva ráno šmykľavý chodník. Načo 

máme našich VPS-károv, keď ich osobne ani pomaly nevidí. Berie ich tak, že nič nerobia. 

Konštatoval, že to by musela starostka nad nimi stáť, čo je nereálne. Treba im dať 

sekáčiky do ruky a nech sekajú a čistia. Ak nie nedajme im plat. 

 

Starostka s p. zástupcom sa  snažia pracovníkov zamestnaných cez národné projekty 

prostredníctvom úradu práce, v rámci ich časových možností a pracovných povinností 

kontrolovať. Pracovnú dobu im obec nemôže zmeniť, nakoľko sú cez národný projekt. 



Traktorista chodí ráno o piatej do roboty, keďže je čistý ľad posýpa. Ženy ktoré máme 

chodia po siedmej posýpať, pre niektorých je to neskoro keďže chodia do roboty na šiestu. 

Ráno zbierajú odpad z obce, ktorého nie je málo, hlavne po víkende. 

 

 

Ing. Rudolf Eliáš predložil záznam z obhliadky bytov. Konštatoval, že na bytových 

domoch sú viaceré vady a nedostatky. Budú sa musieť nájsť riešenia ako aj finančné 

prostriedky vo fonde opráv na ich postupné odstránenie. Záverom požiadal predsedov 

komisií o predloženie plánu práce komisií na rok 2019 na najbližšom zastupiteľstve. 

 

p. Martin Búda poznamenal, že bude treba odviesť ríne ďalej od bytových domov 

a spraviť odvodnenie. Podľa vlastných pracovných skúseností  z Podturne, toto je dôvod 

vlhnutia prízemných bytov. 

 

 

12. Na záver starostka poďakovala všetkým za účasť na rokovaní OZ  a konštatovala, že 

najbližšie zasadnutie OZ sa bude konať  12. 03. 2019  so začiatkom o 16.30  h. 

 

Zasadnutie bolo ukončené o 19.13h. 

 

Zapísala: p. Miriam Pallová,v.r. 

                                                                                                                                                  

Starostka: Mgr. Jana Gazdičová, v.r. 

   

Overovatelia zápisnice:   p. Ľuboš Čajnák, v.r. 

 

                                        Mgr. Michal Harich, v.r. 

 

    


